
Prijedlog vijećnika Maurizia 
Zennara za: 

 

 

dogradonačelnika, g. Lorisa Pršurića i za  

pročelnika Komunalnog odjela, g. Marina Poropata 



 
 
 
 

Rebalans proračuna Grada Poreča – Parenzo za 2016.g.  
Sjednica Gradskoga vijeća održana 10. XI. 2016.g. 

 
 

Aktivnost A100407 : Održavanje javnih površina, opreme i  
igrališta  
Klasifikacija: 06 Usluge unapređenja stanovanja i zajednice  
Izvor 4. Prihodi za posebne namjene 
Proračunska sredstva: 
2016.g. 600 000 --- rebalansom proračuna + 1 800 000 =  

              2 400 000 kn   



Sa 280 000 kn u 2015.g. na 2 400 000 u 2016.g. ili povećanje od:  

 

857 % 
• 2014.g. 280 000,00 

• 2015.g. 280 000,00 

• 2016.g. 2 400 000,00 

 



 
Na postavljeno pitanje  vijećnika Maurizia Zennara o razlozima značajnog 
povećanja proračunskih sredstava za održavanje javnih površina, opreme i  
igrališta, uslijedio je odgovor: 
  
 • Pročelnik Marino Poropat, odgovarajući na postavljena pitanja, naglasio je 

da je da se najveći dio povećanja stavke održavanja javnih površina, opreme i 
igrališta odnosi na uređenje privremenog parkirališta Vindija ( 618 000,00). 
Nadalje, činjenica je da Grad puno ulaže u uređenje komunalne infrastrukture, a 
na području grada postoji čak preko 100 dječjih i polivalentnih igrališta u koje se 
godinama nije ulagalo, tako da se ove godine predvidio i uložio značajan iznos u 
uređenje-farbanje klupa uz igrališta, farbanje postojećih kompleta dječjih igrala, 
ofarbane su  i sanirane autobusne čekaonice itd.                                                                                                                
Str 16. i 17. Zapisnik sa 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo 
održane 10. studenog 2016. godine  



Uvid u stanje   



• Autobusne čekaonice nisu uopće održavane, a i ne trebaju,  budući da 
su uglavnom izgrađene od plexiglassa i od inox ili željezne konstrukcije 
koje u 2016. g. nisu uopće ofarbane.  

• Samo četiri zidane autobusne čekaonice su i obojane. 

• Dječja igrališta, uglavnom smještena blizu polivalentnih igrališta, kao i 
ostala  nisu u 2016. g. održavana.   

• Niti jedno od polivalentnih igrališta u 2016. g. nije održavano 
(fotografije) uključujući i klupe pored igrališta.   

• Ukoliko nadležni smatraju i dokažu da je stvarno uloženo 1.782.000 za 
spomenute stavke, molim za dostavu faktura i dodatne 
dokumentacije.     



Rovinjska ulica  



Massa Lombarda  



Vranići  



Červar Porat 



Stari Červar 



Žbandaj 



Dračevci  



Novo Naselje 



Antonci  



Nova Vas  



Obišao sam još sljedeća igrališta: 
 

Fuškulin – nije uloženo 

Mali Maj – nije uloženo jer je igralište nedavno izgrađeno 



Prijedlog: 

• Iz priloženog je evidentno da proračunska sredstva za 
Održavanje javnih površina, opreme i  igrališta nisu namjenski 
korištena, odnosno nisu izvršeni radovi. Stoga predlažem da se 
postupi sukladno članku 59. st. 1., Zakona o proračunu, koji 
glasi:              

   Ako se naknadno utvrdi da je isplata iz proračuna izvršena 
nezakonito i /ili neopravdano, proračunski korisnik mora 
odmah  zatraži povrat proračunskih sredstava u proračun.  

 
  



Hvala na pažnji! 

 

 

 

 

 

Nezavisni vijećnik Grada Poreča – Parenzo  

Maurizio Zennaro  


